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Abstract (en)
This invention relates to a device for making invisible joins, particularly for tent canvas. Device characterised in that it consists essentially of a
support (1, 1') for fixing to a ceiling or a wall using sections (2) to take fixing pads, positioned in the support (1) and using a unit (3) for partial
closing, or total closing by squeezing, of the support (1). Particularly applicable in the area of ceiling and/or wall coverings. <IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne un dispositif de jonction invisible, notamment pour toiles tendues. Dispositif caractérisé en ce qu'il est
essentiellement constitué par un support (1, 1') de fixation à un plafond ou à une paroi, par des profilés (2) de réception de bourrelets d'accrochage,
disposés dans le support (1), et par un élément (3) de fermeture partielle, ou totale par pincement, du support (1). L'invention est plus
particulièrement applicable dans le domaine de revêtement de plafonds et/ou muraux. <IMAGE>
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